

TimHoWan



添好運 香港味道

BEVERAGE MENU / 饮料菜单



TRADITIONS OF TEA 茶文化传统

Tea has been an integral part of Chinese culture for thousands of years, deeply rooted in tradition and celebrated as a symbol of harmony, respect, and connection.

Our menu invites you to explore these timeless traditions, savoring the rich heritage and exquisite flavors of Chinese tea and Hong Kong beverage.

茶在中国文化中已有数千年的历史，深深植根于传统，
被誉为和谐、敬意与联结的象征。

我们的菜单邀请您探索这些流传千古的茶文化传统，
品味中华茶道的深厚底蕴与香港饮品的独特风味。

Visuals are for illustration purposes only. Prices are subjected to prevailing GST & Service Charge

图片仅作参考。价格不包括消费税和服务费。

White Peach Oolong Tea

白桃乌龙

AROMA: Sweet & Fruity

COLOUR: Amber

White Peach Oolong blends dried peaches with oolong tea, offering a sweet flavor while allowing the subtle and elegant aroma of oolong to shine through.

白桃乌龙茶将干白桃与乌龙茶结合，带来甜美的风味，同时展现乌龙茶细腻优雅的香气。

HOT / 热

COLD BREW / 冷萃



\$5.0

PER PAX 每位
REFILLABLE 可续杯



\$8.0

PER BOTTLE 每瓶
DINE-IN 堂食



\$4.0

PER BOTTLE 每瓶
TAKEAWAY 外带

Rose Lychee Black Tea

瑰荔堂煌

AROMA: Floral & Sweet

COLOUR: Ruby

Rose Lychee Black Tea blends the unique flavors of French rose and lychee black tea. Each sip offers a rich rose aroma that helps relieve stress, calm the mind, and regulate energy.

玫瑰荔枝红茶融合了法国玫瑰与荔枝红茶的独特风味。每一口都散发出浓郁的玫瑰香气, 有助于缓解压力、平静心神, 并调节能量。

HOT / 热

COLD BREW / 冷萃



\$5.0

PER PAX 每位
REFILLABLE 可续杯



\$8.0

PER BOTTLE 每瓶
DINE-IN 堂食



\$4.0

PER BOTTLE 每瓶
TAKEAWAY 外带

Ginseng Oolong Tea

人参乌龙

AROMA: Sweet & Earthy

COLOUR: Amber

Ginseng Oolong offers a smooth, naturally sweet flavor with a lingering fragrance and a rich yet subtle tea aroma. Known for aiding digestion and boosting metabolism, it's the perfect tea to enjoy with or after meals.

人参乌龙茶口感顺滑, 天然甘甜, 带有细腻悠长的清香和醇厚而微妙的茶香。它有助于消化和促进新陈代谢, 是餐前或餐后享用的理想选择。

HOT / 热

COLD BREW / 冷翠



\$5.0

PER PAX 每位

REFILLABLE 可续杯



\$8.0

PER BOTTLE 每瓶

DINE-IN 堂食



\$4.0

PER BOTTLE 每瓶

TAKEAWAY 外带

Moonlight White Tea

月光白

AROMA: Delicate Floral

COLOUR: Apricot

Moonlight White is crafted from large-leaf white tea from Yunnan. The buds and leaves are notably larger, featuring silvery-white tender buds covered in fine hairs; resembling sharp needles.

月光白采用云南大叶种白茶，有别于常见的白牡丹，芽头及叶身一般较大，银白嫩芽布满毫毛，形状尖锐如针头。

HOT / 热



\$5.0

PER PAX 每位

REFILLABLE 可续杯

Rainflower Green Tea

雨花茶

AROMA: Fresh & Floral

COLOUR: Mist Yellow

Handpicked from premium tea buds in Nanjing and roasted using Sichuan's unique techniques, this tea undergoes meticulous steps: harvesting, light withering, high-temperature fixing, rolling, shaping, and drying.

精采芽叶, 轻度萎凋, 高温杀青, 适度揉捻, 整形干燥,
复杂手工程序及季节限制, 每一道工序皆需匠心独运。

HOT / 热



\$5.0

PER PAX 每位
REFILLABLE 可续杯



Supreme Pu-erh Tea

高級普洱

AROMA: Rich & Mellow

COLOUR: Brick Red

Pu-erh is crafted from premium Yunnan large-leaf tea, celebrated for its robust character. With a full-bodied, smooth, and earthy flavor, it evolves beautifully, improving with each steep over time.

普洱茶采用优质云南大叶茶制成，以其醇厚的风味而闻名。其口感饱满、顺滑，带有浓郁的泥土香气，随着每次冲泡逐渐升华。

HOT / 热



\$5.0

PER PAX 每位

REFILLABLE 可续杯

Hong Kong Beverages

港式饮品

61

Black & White
Hong Kong Milk Tea

黑白港式奶茶

HOT / 热 - \$4.5



COLD / 冷 - \$5.0



The essence of authentic Hong Kong Milk Tea is crafted using the iconic Black & White milk paired with a robust, dark-brewed tea base, we stay true to time-honored techniques that bring out a perfectly balanced richness and velvety smoothness.

正宗港式奶茶的精髓在于采用经典的黑白淡奶，搭配浓郁醇厚的深泡茶底。我们坚持沿用传统技艺，巧妙平衡茶香与奶滑，打造出丝滑顺口、香浓醇厚的正宗风味。

62

Sea Salt Cream Cap
Almond Milk Tea
海盐奶盖杏仁奶茶

HOT / 热 - \$5.5



COLD / 冷 - \$6.0





63

Homemade Lemon Tea

自制柠檬茶

HOT / 热 - \$4.5

COLD / 冷 - \$5.0



64

Coke with Lemon

柠檬可乐

COLD / 冷 - \$4.0



65

Salty Lemon Sprite



咸柠七

COLD / 冷 - \$4.5

Local Beverages

本地饮品

FRESHLY PREPARED

- | | | | |
|----|--------------------------|---|--------------------------------------|
| 66 | Soursop Juice
酸甜番荔枝 |  | COLD / 冷 - \$5.0 |
| 67 | Homemade Barley
自制薏米水 |  | WARM / 温 - \$4.5
COLD / 冷 - \$5.0 |
-

PRE-PACKAGED

- | | | | |
|----|---|--|--------|
| 68 | Coke / Coke Zero / Sprite
可口可乐 / 可口可乐无糖 / 雪碧 | | \$4.0 |
| 69 | Qoo White Grape
Qoo白葡萄 | | \$4.0 |
| 70 | Bottled Sparkling Water
瓶装有气矿泉水 | | \$4.5 |
| 71 | Bottled Drinking Water
瓶装食用水 | | \$3.0 |
| 72 | Tiger Beer (Canned)
罐装啤酒 | | \$12.0 |

